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DEİK Business Tennis Cup’un Açış Kokteyli 

 
Ömer Cihad Vardan - DEİK Başkanı 

 
Basınımızın Kıymetli Temsilcileri; 

Değerli Katılımcılar; 

Öncelikle sizleri, Dış Ekonomik İlişkiler Kurulu – DEİK adına saygıyla selamlıyorum.  

DEİK’in desteğiyle gerçekleştirilecek olan; 

Türkiye’nin ilk ve tek şirketler arası tenis turnuvası olma özelliğini taşıyan DEİK 
Business Tennis Cup’un açış kokteyline hepiniz hoş geldiniz; sefalar getirdiniz.  

Bizler Türk iş dünyasını yurtdışında, dış ekonomik ilişkiler alanında temsil eden bir 
kurum olarak, belki de tarihimizde ilk defa, alışılmadık bir organizasyona, bir tenis 
turnuvasına destek oluyoruz.  

Sporu, iş dünyası profesyonellerinin yaşamının bir parçası haline getirmeyi misyon 
edinen bu organizasyona destek olarak, ekonomimize yön veren büyük şirketlerimizi 
ve üyelerimizi spor paydasında buluşturmayı hedefliyoruz.  

Malumlarınız üzere ülkemiz yurtdışında önemli bir atılım içerisinde.  

Amacımız iş dünyamızın yurtdışında ve kendi arasındaki rekabete farklı bir soluk, farklı 
bir renk ve farklı bir tat getirmek.  

Bir anlamda ‘kurumsal rakebeti, tenis kortlarına taşımak’.  

Ümit ediyorum ki, bizler içinde farklı bir deneyim olacak olan bu desteğimiz, 
önümüzdeki dönemlerde sadece tenis ile sınırlı kalmaz; sporun çok farklı dallarında da 
gerçekleşir. 

Bu vesile ile sözlerime son verirken;  

Bu turnuvanın gerçekleşmesinde emeği geçen ve 

desteklerini bizlerden esirgemeyen sponsorlarımız; 

Ve elbette kurumsal rakebeti kortlara taşıyacak siz değerli sporcu kardeşlerimize;  

Teşekkür ediyorum.  

Turnuvamızın DEİK adına birlikteliğimizi güçlendirmesini temenni ederek; 

Sporcularımızdan spora, sporun centilmenlik ruhuna yakışır, 

Dostça ve kardeşçe bir mücadele diliyor; 

Kazasız bir turnuva olmasını temenni ediyorum.  

Ayrıca bu heyecanlı turnuvayı heyecanla takip edecek seyircilerimize de ‘iyi seyirler’ 
diliyorum. 


